

知情同意书

Informed Consent Statement

我已经阅读了上述有关本研究的介绍，并且有机会就此项研究与医生讨论并提出问题。我提出的所有问题都得到了满意的答复。

I have read the related introduction to this study, and have the opportunity to discuss with doctors and ask questions about this study. All my questions that I asked have been answered satisfactorily.

我知道参加本研究可能产生的风险和受益。我知晓参加研究是自愿的，我确认已有充足时间对此进行考虑，而且明白：

I know the risks and benefits of participation in this study. I understand that participation in this study is voluntary, and I confirm that I have had enough time to consider it, and I understand the following points:

● 我随时可以向医生咨询更多的信息。

I can consult my doctor any time for more information.

● 我可以随时退出本研究，而且不会受到歧视或报复，医疗待遇与权益不会受到影响。

I can withdraw from this study at any time, and will not be stigmatised or taken in revenge, and my medical treatment and rights will not be affected.

我同意伦理委员会及其他相关研究人员查阅我的研究资料。

I agree with the Ethics Committee and other relevant researchers to consult my research data.

我同意我的案例作为科研论文用发表

I agree that my case can be published as a research paper.

我将获得一份经过签名并注明日期的知情同意书副本。

I will receive a signed and dated copy of the informed consent informed consent.

受试者 签名:

日期:

2021年6月16日

Subject signature:

Date: June 16, 2021